

Der afholdes skolebestyrelsesmøde

Tirsdag d. 8.oktober 2019 16.30 – 18.30

Referat

Deltagere: Bo Grønvall, Poul Friis Evald, Eva Nielsen, Rikke Jacobsen, Nina Christensen, Jesper Qvist, Trine Petersen, Betina S. Hell (ad hoc aftalt på forrige møde)

Afbud fra: Laila Hellesøe, Nicole Haugaard Sørensen, Jesper Engelstad, Ann Lorenzen Petersen,

1. Meddelelser

a) Formanden og bestyrelsen

FRO-møde

b) Medarbejdere

Forældremøderne er afviklet og er nu i gang i udskolingen med skole/hjem-samtaler.

Revisiteringer er afviklet og et tema på forældremøderne.

Vi er klar til at gå på AULA i uge 43

Motionsdag fredag d.11. oktober og så er der efterårsferie for skoledelen. Sfo-en har åbent

c) Elever

Formanden er orienteret om dialogmødet d. 17. januar

d) Skoleledelsen

- *Personalesituation.*
- *Elevsituation.*
- *Dialogmøde 17. januar*
- *AULA. Starter mandag i uge 43. Torsdag i uge 43 har vi åbent værksted for forældre. Bliver der behov for mere, åbner vi for det. Skolebestyrelsen har en særlig funktionalitet i AULA. Bo go Trine er redaktører. Skolens hjemmeside lukkes også ned.*

2. Suppleringsvalg

Opfølgning. Hvor er vi i tidsplanen. Hvem gør hvad ved opstillingsmødet d. 23. oktober?

TP undersøger hvordan at vi overholder lovgivningen ift. offentliggørelse, når skolen ikke har en hjemmeside.

3. Skole/hjem-samarbejde

1)Opfølgning på årets forældremøder. Giver møderne anledning til ændret praksis? Det er vigtigt at forældrene mødes og det er også vigtigt at have fokus på de forældre som kommer. Det kan anbefales at afholde forældremøder med et fælles oplæg i teamet og så gå ud i klasserne. Der er plads til individuelle løsninger på klasseniveau. Der er gode eksempler på fødselsdage/klassefester. Vi er alle interesseret i at opbygge såvel børne og som voksenfællesskaber. Eks. Åbent hus ifm. temaug og andre uforpligtende arrangementer er velbesøgt og vigtig for fællesskabet.

2)Vi påbegyndte en drøftelse på forrige møde ift. ansvar for konflikthåndtering. Hvem har ansvaret for konflikthåndtering? Og er det altid entydigt? Udsættes til næste møde for at få et differentieret billede på sagen.

4. Undervisningsmiljø

Gør vi det vi skal?

Gør vi eller vil vi gøre mere end vi skal og hvordan vil vi i givet fald gøre det? Lovgrundlag er vedhæftet som link

<https://www.retsinformation.dk/forms/ro710.aspx?id=188636>

hent vejledning til undervisningsmiljøvurderingen her <https://dcum.dk/love-regler-og-anvisninger/dcum-vejledning-trivsel-grundskolen>

Drøftelse og beslutning om det videre arbejde

Vi bruger materialet fra DCMU til arbejdsmiljøundersøgelsen.

Trine går til elevrådet og opfordrer til elevrepræsentation i sikkerhedsgruppen. Vi opfordrer til at elevrådet vælger en undervisningsmiljørepræsentant og at denne deltager i et kursus via elevorganisationen

Den psykiske del har vi godt styr på via principperne, men vi mangler systematikken på det fysiske og æstetiske område. Det gør vi noget ved.

Punktet sættes på dagsordenen igen i november og vil være et fokusområde til dialogmødet i januar.

5. Kommende møder

Punkter til kommende møde:

- *Opfølgning på suppleringsvalg*
- *Ansvar for konflikthåndtering*
- *Undervisningsmiljø*
- *Politikker og principper. Principper for lejrskole. November 2019*
- *Aula*

6. Evt.

7. Godkendelse af referat

Godkendt

Trine